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家長通告 2025-2026/017 

參觀香港大學網絡安全與後量子密碼學實驗室-取錄通知 

 

敬啟者： 

 恭喜您的子女獲得參加「香港大學網絡安全與後量子密碼學實驗室參觀活動」的珍貴機 

會（家長通告 2025-2026/013）。此次活動共有 61名學生報名參加，但由於人數限制僅能 

抽取 10名學生參與。學校未來將努力籌辦更多相關活動，敬請各位家長期待。 

 

由於香港大學網絡安全與後量子密碼學實驗室部分數據處理器需要臨時更新，參觀日期調 

整至 10月 11日。請參與學生的家長確認新的出行時間。此活動機會十分難得，敬請家長 

督促子女準時參加。活動詳情如下： 

 

日期：2025年 10月 11日（星期六） 

集合時間：下午 1:00 

集合及解散地點：本校有蓋操場 

解散時間：約下午 4:30 

活動地點：香港大學黃克競樓 3樓 310A室 

參與學生名單如下： 

1A 7 羅子俊 

1A 17 張萃玉 

1C 5 劉禎栩 

1C 14 周正 

2A 10 李沛龍 

3A 23 許文瀚 

3B 23 楊驁 

4A 19 武妤娟 

5B 9 陸奕 

5B 11 馬家誠 

如有查詢，請致電 2461 1555 與李陽老師聯絡。 

 

        此致 

貴家長 
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 陳月平校長謹啟 

 

二零二五年九月五日  
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Parents Circular 2025-2026/017 

Visiting The University of Hong Kong's 

Cybersecurity and Post-Quantum Cryptography Laboratory-Admission List 

Dear Parents/Guardians, 

Congratulations! Your child has been granted the valuable opportunity to participate in the 

"Visit to The University of Hong Kong's Cybersecurity and Post-Quantum Cryptography Laboratory" 

(Parent Notice 2025-2026/013). A total of 61 students registered for this activity; however, due to 

participant limits, only 10 students were selected by a random draw. The school will strive to organize 

more similar activities in the future, so please stay tuned. 

Due to the temporary updates required for certain data processors at The University of Hong 

Kong's Cybersecurity and Post-Quantum Cryptography Laboratory, the visit date has been rescheduled 

to 11th October. We kindly ask the parents of participating students to confirm the new schedule. This 

is a rare and valuable opportunity, and we urge parents to ensure their child attends on time. The details 

of the activity are as follows: 

Date: 11th October, 2025 (Saturday)  

Assembly Time: 1:00 PM 

Assembly and Dismissal Venue: Covered Playground, Our School 

Dismissal Time: Approximately 4:30 PM 

Activity Venue: Room 310A, 3rd Floor, Haking Wong Building,  

The University of Hong Kong 

The list of participating is as follows: 

1A 7 LUO TSZ CHUN 

1A 17 ZHANG SUI YUK 

1C 5 LIU ZHENXU 

1C 14 ZHOU ZHENG 

2A 10 LI PUI LUNG 

3A 23 XU WEN HAN 

3B 23 YANG MARCO 

4A 19 WU UE KUEN 

5B 9 LUK YIK 

5B 11 MA KA SHING 

 

Should you have any questions, please contact Mr. Peter Li at 2461 1555. 
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Yours faithfully, 

 

 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

September 5, 2025 
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